



Unicorn Class Newsletter March 2020

Good day to the Parents of unicorn class!

Spring has sprung! I hope everyone is keeping an eye on the weather as the month progresses as after rainy days there tends to be a temperature drop so make sure the children of Unicorn class are appropriately dressed for the weather and prepared for any rainy days ahead!

That said I hope we can quickly go through the materials for the coming month so that you can help your kids review a bit at home to help recognize the concepts we will be going over in class and maximize their English acquisition over the next month.

Reading Class

We have a full list of books for March. The last week of this month will be a review week where I would like the class to bring their books back to school for March too and we will review them again. I will be giving Teacher Kay a word list for each week to send home in the Chinese communication book near the beginning of the week to help the kids if she feels like they need the practice.

Week 1- Lara Ladybug

Week 2- I am the Artist

Week 3- Bears, Bears, Everywhere!

Week 4- I Like Shoes.

Week 5- Review

Core Materials

Unit 6 will talk a little bit about seasons and weather and we will have some fun and interesting stories to talk about in class as the weather starts to get a bit wetter and hopefully warmer in March.

Week 1 – The Four Seasons

Week 2 – What's the Weather

Week 3 – Stormy Weather

Week 4 – Is it Hot?

Week 5 – Review

Phonics Class

In our phonics class we will continue to work on short vowel sounds starting with i, then moving onto u, then o, and lastly e as we get to the end of March. The phonics books will have quite a bit of repetition to help build and reinforce their vocabulary.

Week 1 – Long Vowel a

Week 2 – Long Vowel u

Week 3 – Long Vowel i

Week 4 – Long Vowel e

Week 5 - Review

Work Book

The workbook over the next couple of weeks will keep giving them ideas for sentences and help show them the position of the verb and noun in them. As we progress through the book it will slowly introduce adjectives in March as the kids of unicorn class learn what adjectives are applicable to what nouns.

Conversation

In our conversation class we will begin with This and That, and talk about distance when referring to things. After our unit on this and that, we will practice these and those. All while referring to new things so that the class can broaden it's vocabulary. We will start with transportation, afterwards moving onto furniture they can find around their house.

Week 1 – Where is the ...? Where are the ...?

Week 2 – Questions with is and are

Week 3 – Numbers 11-20

Week 4 - Review

Week 5 – Review

Math Class

We start the D series in February and it will start off pretty gently with some easy counting exercises, some slightly difficult tracing exercises to help with their writing. The end of February will be Topographical and spatial plane correspondence. March will begin our unit on repetitive patterns and binary systems. More drawing and writing exercises from 1-10 and then the combination and separation of properties at the end of March.

P.E. Class

I hope to play some fun parachute games in February and March with the kids and have some fun introducing dodgeball to them outside in the playground!

Outdoor Playtime

During outdoor playtime we will allow the kids to release some energy in our supervised and controlled playground outside. We will be sharing the playground with Lion class, Monkey class, and Dinosaur class. There are always lots of teachers outside and camera's so that we can review any incidents that may occur.

I hope all the kids of Unicorn class are happy, stay healthy and have good attitudes as we continue writing, reading, adding and learning at school. I have seen a lot of incredible progress over the past months and I hope it continues as we round off those rough edges. We will continue to help the kids in our class become educationally balanced as we progress through the Marshall Curriculum.

Your kindergarten Teacher: Teacher Mat



Unicorn Class Newsletter March 2020

祝美好的一天，獨角獸班的家長們！

春天來了，請大家要關注近日多變的天氣，早晚的溫差很大，但往往到了近中午又像夏天一樣的熱，有時候的溫度可以差到近十度，幫孩子在衣著的準備上可是相當費功夫，建議洋蔥式穿搭，好穿好脫，也可降低感冒的頻率！

言歸正傳，讓我們來說明三月的教學進度和大綱，以利家長們可以掌握孩子在學校的學習，甚至也可以一同協助我們，陪伴孩子預習和複習喔。
以下是我們這個月的上課進度和教學大綱。

閱讀課程

三月的最後一週是複習週，請家長們於 3/30 前將開學已來上過的閱讀書帶到學校，我們將再次複習所有的書本。另外每週我將從書本中挑出重點單字，中文老師會寫在中文聯絡本上讓大家知道有哪些單字，家長們也可以協助孩子做練習。

Week 1- Lara Ladybug

Week 2- I am the Artist

Week 3- Bears, Bears, Everywhere!

Week 4- I Like Shoes.

Week 5- Review

主教材課程

第 6 單元將討論一些關於季節和天氣，我們將會有一些有趣的話題和故事在課堂上談論，就像是三月的天氣逐漸變溫暖。

Week 1 – The Four Seasons

Week 2 – What’s the Weather

Week 3 – Stormy Weather

Week 4 – Is it Hot?

Week 5 – Review

發音課程

在我們的發音課上，我們將繼續從 i 開始短母音，然後到 u，然後是 o，最後 e，直到月底。發音書將有相當多的重複，以說明建立和加強他們的詞彙量。

Week 1 – Long Vowel i

Week 2 – Long Vowel u

Week 3 – Long Vowel o

Week 4 – Long Vowel e

Week 5 - Review

練習本(Work Book) 課程

在接下來的練習中，將繼續學習句子的組成，並從句子中學習到動詞和名詞之間位置的關係。隨著我們完成第一本練習本 (Work Book)，三月份慢慢進入形容詞練習，因此孩子們會學習什麼形容詞適用於什麼名詞。

會話課程

在我們的會話課上，將學習如何使用和分辨 this 和 that 的不同，並說明所談論的事物遠近距離和 this /that 息息相關。之後，我們會延伸學習到 these 和 those，說明二者的用法和所指物品的數量、距離有關。另外也會進行交通工具和家俱主題的字彙學習。

Week 1 – Where is the ...? Where are the ...?

Week 2 – Questions with is and are

Week 3 – Numbers 11-20

Week 4 - Review

Week 5 – Review

MPM 課程

我們從二月份開始進行 D 系列，一開始是一些簡單的計數練習，一些稍微困難的描寫練習，以訓練他們的握筆穩定度。三月將開始進行單位重複模式和二進位練習。另外有更多的繪圖和寫數字 1-10，還有在月底時屬性的組合和分離學習。

體能課程

我希望在三月份和孩子們玩一些有趣的降落傘遊戲，並在戶外操場上介紹躲避球的玩法！

戶外遊戲時間

在戶外遊戲時間，我們將讓孩子們盡情釋放能量，在我們的陪伴和照顧，我們將與獅子班、猴子班和恐龍班共用操場。老師們會注意孩子們的安全，以避免意外事件發生。

希望孩子們在我和學校的帶領下，每天都能快樂並保持健康，更有良好的學習態度，在過去的幾個月裡，我看到了許多令人難以置信的進步，相信在持續的推動下，孩子們能在馬歇爾快樂成長和茁壯。